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Abstract (en)
The handle according to the invention comprises a crosspiece (4) extending transversely with respect to the shaft (2) of the pole and surmounted
by a longitudinal handle (7) which is offset transversely on the crosspiece (4) and arranged in a direction which is substantially parallel to the pole
shaft (2). The longitudinal handle (7) constitutes the gripping zone for holding the pole during a descent. The crosspiece (4) constitutes the preferred
gripping zone for holding the pole during climbing or during axial pushing. <IMAGE>

Abstract (fr)
La poignée selon l'invention comprend une traverse (4) s'étendant transversalement par rapport a la tige (2) du baton, et surmontée d'une poignée
longitudinale (7) décalée transversalement sur la traverse (4) et disposée selon une direction sensiblement paralléle a la tige (2) de baton. La
poignée longitudinale (7) constitue la zone de préhension pour la tenue du baton en descente. La traverse (4) constitue la zone de préhension
préférentielle pour la tenue du baton en montée ou en poussée axiale. <IMAGE>
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